

Forshaga	Plats
Evelina Dahlsten, Emil Löwengren, Thea Folke, Annelie Ödman, Felix Jeppsson.	Närvarande
Ordförande Evelina Dahlsten öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
UScK BESLÖT att välja Felix Jeppsson till justerare på mötet.	§ 2 Val av justerare
UScK BESLÖT att godkänna dagordningen.	§ 3 Dagordningen
Evelina läste igenom föregående protokoll och förde över de punkter som var kvar sedan förra mötet på detta mötes dagordning. UScK BESLÖT att godkänna föregående protokoll.	§ 4 Föregående protokoll
Evelina berättade att hon pratat med arrangörerna för Ting 2014 och Vårfest samt FS, då Tinget och Vårfesten infaller samma helg i år. Tinget kommer inte flytta på sig, därför kommer både Ting och Vårfest hållas helgen 2-4 maj.	§ 5 Ting 2014
Kommittén har börjat skriva tingshandlingar och peppa utmanarscouter att skicka in motioner till tinget.	§ 6 Att göra innan Tinget
UScK väntar fortfarande på en utvärdering från Drick-TASS:ens arrangörer.	§ 7 Drick-TASS
UScK väntar på utvärdering och ekonomisk rapport från arrangörsteamet.	§ 8 Lucia-TASS
UScK har fått in en utvärdering från arrangörerna av Midsommar på Kungshol 2013. UScK BESLÖT att godkänna utvärderingen och lägga den till handlingarna.	§ 9 Midsommar 2013

TF EJ

<p>UScK har fått in samtliga dokument från arrangörerna av Scoutgalan i Härnösand 2014: arrangementsplan, drogfriaktivitet, krisplan och budget, läst igenom och diskuterat dem.</p> <p>Något annat UScK diskuterat är att eftersom kommittén bör infinna sig på scoutgalan för att tacka av arrangörer, tidigare ledamöter och representera vårt arbete så bör vi ta fram en ny policy för ersättning vid representation på arrangementet. Helgen består inte av enbart arbete, men det tar upp en hel helg och bör prioriteras</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att godkänna samtliga dokument för Scoutgalan 2014.</p> <p>att UScK-ledamöternas deltagaravgift för arrangementet betalas av UScK:s budget.</p>	<p>§ 10 Scoutgala 2014</p>
<p>Kommittén har försökt få tag på arrangörerna för att fråga om de kommit igång med arbetet och ifall de behöver hjälp med något. Vi har fått svar från en arrangör som påpekade att hon inte kommer att vara i Sverige under arrangementet. Vi avvaktar och ser ifall arrangörerna kan hålla i arrangementet.</p>	<p>§ 11 Midsommar 2014</p>
<p>UScK har pratat med arrangören Felix Jeppsson om Rixhajk 2014. Han intygar att det kommer bli feeetttt, och att han kommer hålla den i Sösdala tillsammans med Eddie Hecktor (tror han).</p>	<p>§ 12 Rikshajk 2014</p>
<p>På FM beslöts att en roverscoutkommitté skulle tillsättas i förbundet. UScK har diskuterat samarbetet mellan kommittéerna och uppgifterna i kommande roverscoutkommitté.</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att Evelina Dahlsten pratar med förbundets ordförande Fredrik Torberger om våra synpunkter på samarbetet och roverscoutkommitténs uppgifter.</p>	<p>§ 13 Samarbete med kommande roverscout- kommittén</p>
<p>UScK har ännu inte fått någon ekonomisk rapport från föregående år, vi hoppas att vi hinner få den till nästa möte.</p>	<p>§ 14 Ekonomisk rapport</p>
<p>UScK tror inte att någon kommer klara utmaningen i år. Vi tar nya tag och uppmanar fler lag att delta i Utmaningen nästa år.</p>	<p>§ 15 Utmaningen</p>

<p>Kommittén pratade lite om ROKO:s ting och vi bestämde oss om att ändra föregående mötes beslut, dvs. vilka som kommer att delta.</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att Evelina Dahlsten, Felix Jeppsson och Emil Löwengren åker på ROKOs Ting.</p> <p>att Felix Jeppsson fixar roll-ups m.m. inför arrangemanget.</p>	<p>§ 16 ROKOs Ting</p>
<p>Eftersom det är ganska många presenter som ska köpas i pratade UScK om hur arbetet ska delas upp i kommittén.</p> <p>Presenter till Lukas Mattsson, Malin Eriksson, Johan Svensson, och Sara Arvidsson är redan klara.</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att Evelina köper presenter till arrangörerna för Scoutgalan 2012 Annelie köper presenter till arrangörerna för Luciahajken 2012 Emil köper presenter till arrangörerna för Tinget 2013 och Scoutgalan 2014 Felix köper presenter till arrangörerna för Rixhajken 2013 Thea köper presenter till arrangörerna för Drick-TASS:en och Lucia-TASS:en 2012</p> <p>Emil köper presenter till Anna Jönsson Annelie köper presenter till Fanny Thorkildsen Fernandes Thea köper presenter till Vladimir Lukic Thea köper presenter till Andreas Rydberg Annelie köper presenter till Felix Jeppsson Felix köper presenter till Evelina Dahlsten</p>	<p>§ 17 Avtacknings- presenter</p>
<p>Kommittén har diskuterat Tingets beslut som gällde att ta fram rutiner för hur man bättre ska nå ut med information till Utmanarscouterna samt helst träffa dem en gång per år.</p> <p>UScK har försökt komma i kontakt med kårordföranden som har registrerade utmanarscoutar i sin kår, men detta med ganska dåliga resultat. Vi tror inte att vi kan göra så mycket mer. Kommittén har även insett att vi inte skulle hinna träffa varje utmanarlag en helg varje år på deras hemmaplan med tanke på att alla i kommittén också har skola och privatliv att tänka på.</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att varje kommittémedlem har ett eller ett par distrikt var som de håller lite extra kontakt med.</p>	<p>§ 18 Kontakt med utmanarlag</p>

att UScK i övrigt redan gör allt de kan för att nå med information till så många utmanare i förbundet som möjligt, via utskick och Facebook.	
<p>Jesper Gustafsson har skickat en ansökan till UScK om att få bidrag för att åka på ROKO:s Ting.</p> <p>UScK har fått en ansökan från Jonas Stein angående en utmanarhjk i fjällen vid Storvallen. Evelina svarade att vi är positiva till arrangemanget men att vi vill ha in de dokument som krävs för arrangemangsbidrag.</p> <p>Vladimir Lukic har inte lämnat tillbaka sin halsduk. UScK diskuterade hur vi bäst skulle kunna komma i kontakt med Vladimir för att få tillbaka den.</p> <p>UScK BESLÖT</p> <p>att följa våra ansökningsrutiner om bidrag och därmed ge Jesper Gustafsson bidrag för resa (bortsett från 40% av kostnaden) och anmälningsavgiften för arrangemanget, om Jesper åtar sig uppgiften att skriva ett reportage till Scouting Spirit och NSF's hemsida.</p> <p>att begära in dokumenten för arrangemangsbidrag från arrangörerna av fjällhjkken för att kunna ge ev. bidrag.</p> <p>att Thea Folke besöker Vladimir Lukic onsdagen den 29/1 för att återta UScK – halsduken.</p>	§ 19 Övriga frågor
Emil har skrivit en ny att göra-lista i ett dokument som han lagt i dropboxen. Den ska vara klar t.o.m. nästa möte.	§ 20 Att göra- listan
<p>UScK BESLÖT</p> <p>att nästa möte hålls hos Emil i Örebro den 7-9 mars.</p> <p>att näst-nästa möte hålls hos Andreas i Stockholm den 28-30 mars.</p>	§ 21 Nästa möte
Evelina Dahlsten avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 22 Mötets avslutande

Vid protokollet

Thea Folke

Justerat av

Felix Jeppsson